
Vážený pane řediteli Olivo,  
 
navzdory tomu co v poslední době probíhá tiskem ohledně Nemocnice na Homolce, bych alespoň 
touto cestou velmi rád vyzdvihl přístup lékařů, sester a dalšího personálu, se kterým jsem za poslední 
rok a půl přišel do kontaktu - oddělení ORL.  
 
Mám zkušenost s přístupem nemocničního personálu jak v zahraničí, kde jsem pobýval, tak i v jiných 
nemocnicích zde v naší republice (zde to je kategoricky mnohem horší).  
 
Byl jsem operován jednou v životě a to u vás, kde jsem poté krátkodobě ležel a v poslední době jsem 
měl zdravotní problémy týkající se oddělení ORL. Mám lidsky skutečnou radost, jak ke mne 
přistupovali vaši zejména mladí lékaři (tím se nechci nikoho dotknout), jak jednali se mnou 
profesionálně, lidsky a hlavně s důkladnou zdravotní péčí, a jsem moc rád, že mne v obou 
případech vyléčili nejen ze zdravotních komplikací, ale i z frustrace ohledně chování a přístupu 
jiných zdravotnických a státních zařízení. Opravdu klobouk dolů.  
 
Jmenovitě se jedná o Mudr. Černého a Mudr. Hudcovou (doufám, že nekomolím jméno, vždy 
slouží ve čtvrtek:-). Domnívám se, že mnozí by se tuto komplexnost mohli od nich učit a hlavně, 
že posunují tímto chováním a přístupem společnost správným směrem.  
 
Nerad bych opomněl i přístup a ochotu sester na tomto oddělení, počínaje dámami na kartotéce.  
 
Nechť se Vám a vašim kolegům daří!  
Děkuji.  
 
S úctou a pozdravem,  
 
Pavel D. 

 


